
  

 

Referat af skolebestyrelsesmøde mandag den 30/5 kl. 17.00  

 

Deltagere: Dan Kondrup, Slavka Hansen, Tina Løkke Slot, Jens Moesgaard, Michala Herskind, Helene Kjærsgaard, Elex Kristensen, Trine 
Madsen, Birthe Jensen, Jette Fredslund, Jesper Sørensen, Dorte Lorentzen, Lene Trillingsgaard, elevrådet 

 

Afbud:   Inger Hauge, elevrådet fra TAK 
 

Referent:  JS 
 

 

Dagsorden Kommentarer/beskrivelse Beslutning Ansvarlig 
1. Godkendelse af 

dagsorden og referat fra 
sidst 
 

 
 

Dagsorden og referat fra sidst er 
godkendt. 

Dan 

2. Elevråd 
 

Hvad har elevrådet på hjerte 
 

Elevrådet på BRÆ har ønsket 
forskellige ting til frikvartererne. 
Bl.a. en masse spil.  
Hver klasse får indkøbt en kasse 
med låg med spil. Gerne med en 
spilansvarlig for hver klasse.  
Også ønske om nyt bordtennisbord. 
Der er ikke taget en beslutning om 
bordtennisbordet endnu. Der bliver 
kigget på det.   
På sigt kommer der også nye 
arbejdsborde ved 8. klasserne, når 
der bliver renoveret på gangen. 

Dan 



  

Elevrådet må også gerne tage med 
tilbage, at møblerne deroppe ikke 
bliver behandlet ordentligt. Så det 
er vigtigt at passe på de ting, der er. 
 
 

3. Princip 

 

 

Godkendelse af princippet ”Trafik” 
Bilag vedlagt 

Skal have kigget på skiltningen. Der 
rettes henvendelse til Vej- og park. 
 
Ønske om, at der cykles med gule 
veste i 0.-6. klasse. 
 
Princippet blev godkendt.  
 
Der sendes en appel til HF/VUC om, 
at de unge bilister skal være 
opmærksomme på, at der er børn 
ved parkeringspladserne. 
 

Dan 

4. Info 
 

Forskelligt information Sidste skoledag 2. juni.  
 
Pt. har vi 21 elever fra Ukraine.  
Vi laver derfor 2 klasser. 
 
Vi har startet den første 
familieklasse, hvor nogle forældre 
er med i skole 3 timer om ugen i 7 
uger. 
 
Førskole starter d. 1. juni. Der er 40 
elever til kommende 0. klasse.  

Dorte 



  

Der er blevet valgt og konstitueret 
en ny skolebestyrelse 
 

5. Evt. 
 

 Meningsfulde fællesskaber havde vi 
valgt et fokuspunkt på den voksnes 
rolle.  
 
Vi vil gerne have barnets og den 
unges perspektiv i stedet. Da vi har 
det som fokuspunkt alligevel, og det 
også er et fokusområde fra vores 
trivselsmåling. 
 
Mange tak til Dan for sin tid som 
formand. Godt gået Dan! 

Dan 

 


